
ZAPISNIK SA 3. SJEDNICE UO-a  SAMOSTALNOG  SINDIKATA RADNIKA u BHRT-u, 
 održane 13. 04. 2015. godine 

 
Prisutni: D. Smital; N. Arnautović; N. Čordalija; M. Džihanić; Dž. Kahrica; M. Baručija; 
T. Maličbegović; M. Grbo;  E. Čengić; B. Hamzagić; G. Brkić; N. Vrgoč; A. Teskeredžić; A. Kolar; 
 
Odsutni: D. Maksimović; N. Žuga; A. Kolar; M. Tufo S. Topalić;  Muratović; N. Hodžić;  
 
Predloženi dnevni red, uz dodavanje jedne tačke je jednoglasno usvojen i glasi: 
 
Dnevni red:  
 

1. Aktuelna situacija u BHRT-u (izvještaj sa sastanaka sa menadžmentom i uposlenicima 
u ITC-u Mostar ) 

2. Razmatranje ugovora 
3. Raspodjela pomoći 
4. Razmatranje nacrta pravilnika: Pravilnik o ocjenjivanju rezultata rada 
      zaposlenika u BHRT-u i Pravilnik o napredovanju, predloženih od strane 
      menadžmenta 
1. Razno 

 
AD 1 E. Čengić je informisao prisutne o sastanku sa menadžmentom, od 08.04.2015. god., 
gdje je naglasio da je Sindikat dobio nacrt pravilnika, o napredovanju i ocjenjivanju, na 
razmatranje. 
D. Smital je rekao da ih je generalni direktor informisao o djelimičnoj isplati honorarnih 
saradnika. 
Dž. Kahrica je istakao da na tom sastanku sistematizacija nije ni spomenuta, a nakon toga je 
iznio probleme uposlenih u ITC-u Mostar koji se tiču uslova rada, nemogućnosti 
napredovanja, nezaštićenosti prostora, kao i o drugim problemima. 
G. Brkić je nastavio s informacijama iz ITC Mostar i naglasio da su kolege ishitreno potpisale 
pristupnice za sindikalnu organizaciju BHRT-a u SPDS-u, te zamolile da im se da određeno 
vrijeme da razmisle o svojoj odluci.. 
 
E. Čengić je zatražio da se donese jedinstven zaključak o radu Sindikata u IT Centrima: 
- da se nastavi obilazak ITC-a, na način kako je već dogovoreno, 
- da se svim informacijama o radu Sindikata upoznaju i kolege iz ITC-a 
- da se dogovori sa generalnim direktorom posjeta ITC-a 
- da se iz svih ITC-a odredi osoba koja će kontaktirati sa A. Kolarom. 
- da se svi dokumenti /zaključci ugovori i dr proslijeđuje i ITC-ima. 
Zaključak  je jnednoglasno usvojen. 
 
AD 2 Nakon duže rasprave, o ponudama Grawe i BSO osiguranja, D. Smital je dao prijedlog 
da se glasa o ove dvije ponude. Glasalo se za GRAWE osiguranje 8 ZA, za BSO 1 ZA i 5 
SUZDRŽANIH, tako da je zaključeno da se kontaktira GRAWE osiguranje i da se sa istim 
potpiše ugovor, po ponuđenim uslovima, do kraja kalendarske godine. Za komunikaciju 
između Grawe osiguranja i članova Sindikata, kao i za provjeru solventnosti članova 
zadužena je N. Vrgoč. 
T. Maličbegović je zadužen da dostavi ponudu od Energopetrola. 
 
AD 3 Dž. Kahrica je informisao prisutne da su predstavnici menadžmenta rekli, da su 
dokumenti za sistematizaciju u izradi, da su u završnoj fazi, tako da nikakav konkretan 



prijedlog ili dokument po tom pitanju nije ponuđen rukovodstvu Sindikata od strane 
menadžmenta. Zaključeno je da nacrte pravilnika o napredovanju i ocjenjivanju, a koji su 
dostavljeni od strane menadžmenta, prvo razmatraju podružnice. Nakon obavljenih 
konsultacija po podružnicama UO Sindikata će razmatrati navedene pravilnike i proslijediti 
primjedbe/sugestije na iste prema poslovodstvu. 
 
AD 4 Na ovoj sjednici je donesena odluka o podijeli pomoći za sljedeće članove, a na osnovu 
mišljenja komisije, i to: 
F. Mušinbegović – 100 KM 
M. Njuhović – 200 KM 
 N. Muraspahić – 300 KM 
Dž. Serdarević – 50 KM 
V. Muhidinović – 100 KM (prvi od 3 dijela) 
I. Pavlović – 100 KM (prvi od 3 dijela) 
D. Radović – 200 KM 
E. Spahija – 250 KM (prvi od 2 dijela) 
S. Macić – 300.KM. 
Također je odlučeno da se ova pomoć isplati nakon isplate plate za mart mjesec, odnosno 
uplate članarine. 
Odluka je jednoglasno usvojena. 
Što se tiče isplata pomoći koje je odobrio UO SSU JRTS, zaključeno je da članovi (2) 
podnesu ponovo zahtjev 
 
AD 5 E.Čengić je predložio da Sindikat na kraju svake godine napravi ispračaj za sve 
penzionere uz malu zakusku i mali poklon koji bi se kupio za svakog od njih. N.Cordalija je 
dodao da se slaže sa prijedlogom uz ispravku da se pravi ispračaj samo za penzionere koji su 
članovi SSR u BHRT-u. Obzirom da su se i ostali članovi UO saglasili sa dopunjenim  
prijedlogom E.Čengića od strane N.Čordalije, dogovoreno je da se ovaj prijedlog definiše 
odlukom na jednoj od sljedećih sjednica UO Sindikata. 
 
 
                                                                                       UPRAVNI ODBOR 
                                                           SAMOSTALNOG SINDIKATA RADNIKA U BHRT-u 


